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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL
NORD

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DEL NORD DEL DIA 28 DE FEBRER DE 2022

En l´Alcaldía de Carpesa Plaça del Poble nº 4, a les 19:00 hores del día 28 de febrer del
2022 davall la Presidència del Sr. Alejandro Ramon Alvarez, es va reunir en sessió ordinaria, el
Consell de Districte dels Pobles del Nord, amb l´assistencia dels components del mateix; pel
Grup municipal Compromis els vocals Ramón Estelles Feliu, Fernanda Lapresta Gascón i Joan
Estelles Andres,  pel Grup municipal Socialista els vocals Pablo Laín Mateu i Manuel Mellado
Rubio, pel Grup municipal Partirt Popular Victor Pons Roger i Jose Vicente Domingo Marco ,
pel Grup municipal Ciutadans José Mauro Pozo i   no assisteix cap vocal pel Grup municipal
VOX, actuan com a Secretari Francisco Martín Cruz.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació acta sessió 16 de desembre de 2021

Es procedeix a aprovar l'acta de la sessió anterior del consell de Districte de data 16 de
desembre de 2021 per unanimitat

2 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació del pressupost per a activitats dels Grups de Treball de la Junta Municipal dels
Pobles del Nord per a l'any 2022.

El President dona la paraula als coordinadors dels grups de treball.

Intervé Manuel Mellado Coordinador del grup de treball de Cultura que procedeix a llegir
l'acta de la reunió celebrada el 16 de febrer que va aprovar les següents activitats per a l'any
2022.

V Trobada de Bandes a celebrar a Massarrojos el dia 2, d´octubre
diumenge  ............................................................................................4.500

II Mostra intérpretes noveles a celebrar en el   CEIP BENIFARAIG   el dissabte 4 de
juny........................................................................... 3.000

II Edició Premis  “IL.LUSTRES DELS POBLES DEL NORD”,  per al mes de novembre
a  Cases de Barcena .........................................2.365

Intervé Joan Estelles Coordinador del grup de treball d´Urbanisme per a donar compte de
la reunió celebrada el dia 15 de febrer, on es va aprovar realitzar la 2a Jornades de Dinamització
als Pobles del Nord. Aquesta vegada dirigida a la gent jove . Es realitzarà abans una enquesta
dirigida als menors de 45 anys, per a poder obtindre informació sobre els seus interessos i
preocupacions i així poder organitzar les ponències de les Jornadas.La data i el lloc de celebració
es determinarà amb posterioritat en una altra reunió del grup de treball amb presencia de mes
associacions dels Pobles. El pressupost assignat per a les jornades ascendeix a 2.800 euros.

El president procedeix a passar a votació la proposta presentada que és aprovada amb 5
vots a favor(Compromis i PSPV) i 2 abstencions (Partit Popular).

3 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre problemes de mobilitat en carrer
Crist de la Creu de Borbotó

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 28 DE FEBRER DE 2022 3

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 Desde ya hace varios años, el acceso a la calle Cristo de la Luz ubicada en Borbotó ha ido
empeorando. En los últimos meses y con la llegada de nuevos vecinos a la zona esta situación se
ha agravado.

 Es una vía, sin salida, de dos direcciones de 47m de largo, con un único carril de apenas 2
metros de ancho de calzada y aceras a ambos lados de 50cm de ancho; al final de la misma hay
una pequeña placeta correspondiente a la misma calle de unos 120m2 . En la parte derecha de la
placeta hay una salida que da a la huerta y sirve de acceso a la parte trasera de algunas casas
donde se sitúan accesos a antiguos patios y corrales.

  Aun teniendo en cuenta estos parámetros, podemos observar vehículos, motocicletas y
ciclomotores estacionados de manera indebida encima de las aceras a lo largo de toda la calle; el
problema se acentúa más si cabe en la placeta, donde camiones ocupan todo el largo y ancho de
la misma. Todo esto, dificulta y en numerosas ocasiones imposibilita la normal circulación de
peatones por las aceras, el acceso de los vecinos a sus viviendas, dado que apenas hay separación
entre los vehículos y las puertas de las casas, la entrada y salida de vehículos de la propia calle y
el acceso a los patios y corrales anteriormente mencionados.

  Diversos vecinos, en su mayoría personas mayores, han pedido encarecidamente una
solución a esta problemática. Por todo ello, el portavoz del Grupo Popular en la Junta Municipal
de Poblats de Nord presenta en su nombre y en el del resto de vocales las siguientes.

  PROPUESTAS DE ACUERDO

ÚNICA.- Instar a los servicio técnicos municipales a que realicen un estudio de nueva
planta viaria y señalización de acuerdo con la nueva ordenanza de movilidad de Valencia en la
calle Cristo de la Cruz de Borbotó

 

DEBAT

Intervé el vocal del Grup municipal Popular José Vicente Domingo per a explicar les
dificultats que pateixen els veïns, gent major, d'accessibilitat als seus immobles, corrals i patis
posteriors, en una via estreta, sense eixida, on s'aparquen vehicles, cotxes, motos, camions,
damunt de voreres, situació que s'agreuja els caps de setmana. Sol·licita que els serveis
municipals estudien la possible conversió en zona de vianants del carrer amb accés de vehicles
, prohibint l'estacionament . 

Intervé el vocal del Grup municipal Compromis, Ramón Estelles, que proposa una moció
alternativa amb el següent text:
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"Si una majoria dels veïns ho sol·licita, la Secció de Senyalització del Servei de Mobilitat
Sostenible senyalitzarà el carrer com a carrer residencial (S-28), que limita la velocitat a 20 km/h,
dona preferència al peató sobre els vehicles i no permet l’estacionament fora dels llocs designats
amb marques vials."

VOTACIO

Se sotmet a votació la moció alternativa que és aprovada amb cinc vots a favor(
Compromis i PSPV) i dues abstencions ( Partit Popular).

4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre seguretat en les Pedanies Nord

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

Los vecinos de las pedanías del norte se quejan sistemáticamente de la ausencia de
presencia policial, pues existen muchas pedanías que ni siquiera tienen asignado un policía de
barrio.

 

Esta ausencia policialprovoca que exista un aumento de robos tanto en domicilios como en
huertos. Y el Ayuntamiento debería poner todos los esfuerzos para garantizar la seguridad en
todo el término municipal de esta junta de distrito.

 

Es por ello que presentamos las siguientes

 

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 

PRIMERA.- Instar a la guardería rural, dependiente del Consell Agrari Municipal, a
extremar la vigilancia, inspección y control de las zonas de huerta de las pedanías del norte.



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 28 DE FEBRER DE 2022 5

 

SEGUNDA.- Implantar policía de barrio en TODAS las pedanías del norte, tanto en
horario matutino como vespertino, para poder garantizar la presencia policial.

 

DEBAT

Intervé el vocal del grup municipal Popular Jose Vicente Domingo per a manifestar
l'increment en els últims tres mesos de robatoris en cases, naus agrícoles i vehicles , segons
manifesten els veïns dels pobles. Se sol·licita es reforce la presència policial però de manera
continuada, no de manera esporàdica, perquè aquests actes es repeteixen en el temps , en onades.
Especialment en horari de matinada on l'absència de policia és mes acusada.

Intervé el vocal del Grup municipal Compromis Joan Estelles per a manifestar que no es
fonamentat en dades objectives aquest increment de robatoris en horts. Quant als furts en l'horta
el president del OAM ( organisme autònom municipal) del Consell Agrari Municipal informa
que, en funció dels cultius de temporada el Cap de Guarderia Rural distribueix els efectius
disponibles per a la vigilància de tot el territori de l'horta i la marjal de València.

Intervé el President en qualitat de Vicepresident de l´OAM, per a informar que els furts
que es produeixen en L´Horta són d'escassa quantia, quasi per a autoconsum, i això en part a la
no existència de monocultius en L´Horta, per la qual cosa no hi ha pics de recollida que
exigisquen un major control ( la taronja per exemple). A ser hortalisses, durant tot l'any hi ha
recol·lecció, pero els furts son de escasa cuantitat .Que la Guàrdia Rural es compon de 4 agents
de demà i 4 de vesprada en cotxes a repartir entre els Pobles del Nord i del Sud.

Intervé el vocal del Grup municipal Socialista Manuel Mellado :

"El Districte de Pobles del Nord és segur. Hi ha contacte i reunions amb entitats cíviques i
alcaldies pedànies; en les reunions s'informa del treball desenvolupat i es prenen en consideració
les peticions que es realitzen.

Quant a l'augment de robatoris en domicilis que s'indica, no es pot fer aquesta afirmació
sense aportar dades ja que no és real, no hi ha constància d'aquesta situació.Aquest districte
compta amb presència policial que s'ha incrementat i reforçat en determinades franges horàries i
a la nit hi ha assignats efectius de UCOS amb caràcter discrecional.D'altra banda, a més de
l'anteriorment assenyalat, hi ha una estreta col·laboració amb les Forces i Cossos de Seguretat de
l'Estat, els qui en les reunions mantingudes han informat que han augmentat la presència
d'efectius en horari nocturn. L'intercanvi d'informació i la comunicació entre la Policia Local i la
Guàrdia Civil és constant.Dins d'aquesta col·laboració s'estan duent a terme, entre altres,
actuacions de caràcter preventiu i de vigilància principalment amb caràcter dissuasiu.La situació
és tranquil·la i segura.

És curiós que els qui van governar durant l'etapa de major inseguretat a la ciutat i elsseus
voltants, vinguen a demanar explicacions per la situació actual, en res equiparable a la de
llavors.Per part de la Policia Local de València s'estableix una supervisió contínua i discrecional
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de la zona.S'està portant una actuació policial per a previndre la comissió de comportaments
il·lícits i antisocials mitjançant la prevenció i la realització de vigilàncies.Quant a la plantilla, cal
fer constar que els primers processos selectius per a l'entrada de nous i noves policies locals,
després del període 2.006/2015 en què no es va convocar cap plaça nova per a agents, es
produeixen durant la passada i l'actual legislatura. Això ha permés la incorporació en els últims
mesos de 30 agents (de l'oferta d'ocupació pública de 2.016) i 40 (de l'oferta d'ocupació pública
de 2.017) i en l'actualitat està en la seua última fase l'oposició corresponent a l'oferta d'ocupació
pública de 2.018 per la qual s'incorporaran en els pròxims mesos 181 agents, als quals se sumen
53 agents nous del torn de mobilitat, que s'han incorporat fa escasses setmanes, la qual cosa
suposaràun total de 234 policies nous.A això cal afegir l'oferta d'ocupació pública de 2.019 que
permetrà incrementar encara més el nombre d'efectius. 

En aquest marc, cal assenyalar que la Policia de Barri és un dels eixos prioritaris d'actuació
per a la Delegació de la Protecció Ciutadana. Referent a això assenyalar que grans ciutats com és
el cas de Madrid no disposen de Policia de Barri.Quant al pressupost de la Delegació de
Protecció Ciutadana, en el que correspon a la Policia Local, el pressupost d'inversió, prenent com
a referència l'any 2.015, s'ha incrementat en un 236% per a l'exercici 2.022. El pressupost per a la
plantilla ha passat de 82 milions d'euros en el 2015 a 107 per al 2.022 el que suposa un increment
de 25 milions.En definitiva en aquest període s'ha parat el procés de desmantellament que
s'havia iniciat durant els anys anteriors al 2.015, any en què, a tall d'exemple només es disposava
de 80 jupetins antibales per a 1.600 policies, ara, no obstant això, hi ha 1.100 per a 1.500
persones, així tots els que precisen per a la seua labor aquest dispositiu de protecció disposen de
l'en exclusiva, sense haver de compartir-lo amb altres agents com ocorria llavors. A això cal
afegir 274 vehicles nous, 400 defenses noves, l'adquisició de 535 emissores i28 pistoles Táser, la
creació de la Unitat de Drons, o mesures pioneres a Espanya com la integració del 092 en el 112
el que millorarà indubtablement la capacitat de resposta.

En definitiva, un procés de modernització i posada al dia de la Policia Local com mai
abans s'havia vist.Es disposa de millors i més recursos materials i la ràtio de policia local per
habitant,quan s'incorporen els nous agents, serà més alta que l'existent en 2.015.Per part de la
Policia Local s'estan adoptant mesures de caràcter preventiu que demostren la seua eficàcia. Es
va en la bona direcció en tota la ciutat, hi ha avanços perquè s'està actuant.Cal subratllar
l'important esforç que es realitza per a vetlar per la convivència ciutadana i el compliment de les
disposicions establides, més especialment, si cap, per la situació epidemiològica en la qual ens
trobem.Contínuament s'analitzen les demandes ciutadanes per a una eficient distribució dels
efectius i adequar els recursos a les necessitats.Per a la Policia Local la prioritat és garantir la
convivència i per a això, entre altres,adopta mesures com la presència preventiva, els controls i
les denúncies a persones;s'actua amb fermesa i proporcionalitat.València en el seu conjunt és una
ciutat segura."

Intervé el vocal del grup municipal Popular José Vicente Domingo per a expressar que per
a un agricultor qualsevol furt encara que siga xicotet és un mal. Que en referència als altres tipus
de delictes no s'ha fet cap referència, i que no n'hi ha prou amb aportar dades i mes dades, sinó
buscar solucions permanents. No n'hi ha prou amb incrementar la vigilància uns dies, perquè es
tornen a repetir , passats uns mesos. Quant a la intervenció del vocal Manuel Mellado, li recorda
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que l'actual equip de govern ja porta sis anys, per la qual cosa clar que el seu grup pot reclamar
millores en aquesta matèria. Recorda que els delictes a la Comunitat Valenciana s'han
incrementat un 35% , la qual cosa suposa un 5% mes que la mitjana de l'estat.

 

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la moció presentada és rebutjada amb tres vots a favor (Partit Popular i
Ciutadans) i cinc en contra ( Compromis i PSPV).

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre la instal·lació illa de contenidors en
Benifaraig

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 Al final del Carrer de la Santísima Creu de Benifaraig se encuentra un núcleo de alquerías
que carecen de facilidades para tirar la basura, pues la isla de contenedores más cercana se
encuentra a más de 250 metros.

 

Sin embargo, en el cruce de la citada calle con la Entrada a las Barracas de Castelló existe
la posibilidad de instalar una pequeña isla de contendores para facilitar a los vecinos el hecho de
tirar la basura.

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 

ÚNICA.-  Instalar en el cruce de Carrer de la Santísima Creu con la entrada a las Barracas
de Castelló una isla de contenedores de basura.

 

DEBAT

Interviene el vocal del grupo municipal Popular Victor Pons. Algunos vecinos de las
alquerias situadas en Benifaraig, en concreto al final del Carrer de la Santísima Creu , deben
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caminar entre 200 y 350 metros para depositar los residuos en los contenedores. La regidoria de
Gestió Sostenible de Residus Urbans pretende que cada vecino de Valencia disponga de una isla
de contenedores a  mas 50 metros de su casa Y aunque entiende que no es la misma situación, si
propone que al menos se instale un contenedor de residuos mas cerca de las alquerias,
proponiendo el cruce de la citada calle con la entrada las Barracas de Castelló, que reduciría
sustancialmente la distancia para los vecinos. Los vecinos lo han solicitado, pero la contestación
es que el camión de la basura no puede dar la vuelta. 

Intervé la vocal del Grup municipal Compromis Fernanda Lapresta per a manifestar que el
Servei de Residus Urbans a comunicat que és impossible aquesta solució perquè el camió de
recollida no pot maniobrar, i hauria d'anar marxa arrere mes de 200 metres, la qual cosa genera
un problema de seguretat, per la qual cosa la proposta és inviable.

Intervine el vocal Victor Pons , para rogar que se traslade la petición, para que se haga una
prueba , pues el mismo, ha comprobado que en dicho cruce se puede maniobrar y dar la vuelta,
sin ir marcha atras. Ruega que no se vote en contra y se apruebe trasladar su petición.

VOTACIO

Sotmesa a votació la moció presentada és rebutjada amb tres vots a favor ( Partit Popular i
Ciutadans) i cinc en contra (Compromis i PSPV).

6 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre millora accés Parc Ermita de
Carpesa

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

El acceso al Parque de la Ermita, sito en la Calle Calvario de Carpesa, se encuentra sin
pavimentar.

Siendo un parque infantil, sus accesos deberían ser más accesibles y seguros.

 

PROPUESTA DE ACUERDO
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UNICA.- Pavimentar el acceso, como mínimo, hasta la entrada del parque, siempre
teniendo en cuenta que hay cipreses que no deben ser talados, y que justo antes de la entrada hay
un camino adoquinado desde hace más de 50 años el cual se debería conservar con su estado
actual por el interés arquitectónico que reviste ese especial pavimento.

 

DEBAT

Interviene el vocal del Grupo  municipal Popular Victor Pons para explicar la moción. El
acceso al Parque de la Ermita de San Roc de Carpesa, se encuentra sin asfaltar, el tramo que va
desde la Ermita al inicio del parque, lo que produce , cuando llueve, que se embarre , generando
molestias a los vecinos que quieren entrar en el mismo,en especial vecinos con mobilidad
reducida o niños, por lo que se propone se asfalte o pavimente .

Intervé pel Grup municipal Compromis Joan Estelles per a informar que ja s'ha asfaltat els
cinc metres.Per un altre li recorda que tot l'entorn de l'Ermita de San Roc, es un espai protegit d
inclòs en el catalogue de béns protegits de l'Ajuntament de València i és cert que seria desitjable
una intervenció en tot el seu entorn, per a la seua millora i dignificació, però això requereix un
estudi previ en el futur.

Interviene el vocal Victor Pons para congraciarse de que se haya resuelto su petición con
tanta rapidez, pues el pasó el domingo y todavía estaba sin arreglar. Procede pues a retirar la
moción presentada por su grupo.

Interviene el vocal del Grupo municipal Popular Victor Pons para felicitar a la Junta por la
resolución del asunto de la pista de Padel de Borboto, que ya ha sido arreglada. Pero manifiesta
un ruego. Al intentar reservar la citada pista , no ha podido hacerlo, ya que la Fundación
Deportiva Municipal, le manifiesta que de esa tarea se encarga la Alcaldía de Borboto, y que tras
llamar varias veces , no ha podido contactar con la Alcaldía. Ruega se mejore el sistema de
reservas comunicandolo a quien corresponda.

Por otro lado ruega que por la Presidencia se de traslada a la Concejalía de Gestión
Sostenible de Residuos Urbanos, de su petición relativa a la moción antes debatida, sobre el 
posible acceso de los camiones de recogida de residuos urbanos hasta el cruce del Carrer de la
Santísima Creu de Benifaraig   con la Entrada a las Barracas de Castelló donde existe la
posibilidad de instalar una pequeña isla de contenedores, para dar acceso a los vecinos de las
alquerias. Solicita que se realice la prueba para valorar si es viable que los camiones lleguen
hasta ese cruce.

El President pren nota dels precs que es traslladaren a les Regidories competents.

7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre pressupostos de les alcaldies
pedànies
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MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

  

En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes:

  

PREGUNTAS

 

Detallen de manera pormenorizada el presupuesto y ejecución, así como los conceptos,
diferenciado por alcaldías pedáneas de todas las existentes dentro del ámbito de esta junta
municipal del ejercicio 2021 y 2022.

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA

PREGUNTES QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN EL SEU
NOM I EN EL DEL GRUP POPULAR, Al CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

Sobre la base de l'assumpte referenciat, realitzem les següents

PREGUNTES

Detallen de manera detallada el pressupost i execució, així com els conceptes, diferenciat
per alcaldies pedànies de totes les existents dins de l'àmbit d'aquesta junta municipal

RESPOSTA
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BENIFARAIG 19.573,80

POBLE NOU 19.368,52

CARPESA 19.867,72

CASES DE BÀRCENA + MAUELLA 18.611,17

MASSARROJOS 21.653,02

BORBOTÓ 19.108,81

 

Aquestes són les quantitats totals de què disposa cada Alcaldia per a l'exercici 2022, en la
aplicación presupuestaria destinada a la contractació d'activitats culturals i esportives.

No obstant això també es realitzen actuacions per part d'altres Serveis Municipals als
Pobles de València, amb càrrec a les seues aplicacions pressupostàries com a Jardineria
Sostenible, Serveis Centrals Tècnics, i Manteniment d'Obres d'Infraestructures, entre altres.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre retard Llicència obres per a
Rehabilitació Alqueria en l'horta de Poble Nou en camí de Carpesa.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes:

  

PREGUNTAS

 

 ¿Causas por la tardanza de cerca de 5 años de la concesión de la licencia municipal de
obras para la rehabilitación de la Alquería de referencia?
  ¿Tiene previsto el Ayuntamiento agilizar los mecanismos para la concesión de nuevas
licencias de rehabilitación de Alquerías en este ámbito que se encuentran en estado muy
deteriorado?
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 ¿Tiene previsto el Ayuntamiento coordinarse con la Conselleria y así poder agilizar los
condicionantes establecidos en el Plan de Acción Territorial de Protección de la Huerta de
Valencia en relación con los usos y rehabilitaciones de las alquerías de este ámbito?
 ¿Tiene previsto el Ayuntamiento reunirse con los vecin@s de este ámbito para informar
de las condiciones y procesos a seguir en relación con las solicitudes de rehabilitación de
Alquerías?

 

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRESIDENTA - COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT I
RENOVACIÓ URBANA, HABITATGE I MOBILITAT

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

En el Servicio de Licencias Urbanisticas no constan expedientes abiertos en la ubicación
indicada.

Por otra parte, todos los procedimientos de tramitación de los distintos tipos de obra están
disponibles en la sede electrónica de la web del Ayuntamiento.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre consultori auxiliar metge en el
Poble de Cases de Bàrcena

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

 

En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes:

 

PREGUNTAS
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¿ Objeto y condiciones del acuerdo llevado a cabo entre la Consellería de Sanidad
Universal y Salud Pública y el Ayuntamiento de Valencia para abrir un Consultorio
médico en el Poble de Cases de Bàrcena?¿Donde se instalara este Consultorio
Auxiliar?¿Qué medios y tipo de atención va a disponer este Consultorio?
  ¿Cuándo prevé el Ayuntamiento y Consellería que se pondrá en funcionamiento este
Consultorio? ¿Número de vecinos/as que van a ser atendidos/as en dicho Consultorio?
 ¿Se ha comunicado por la Alcaldía Pedánea de la próxima puesta en funcionamiento del
Consultorio a los vecinos/as del Poble?

 

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA

En relació amb les preguntes formulades al Consell de Districte de la Junta Municipal de
Pobles del Nord per part del vocal Víctor Pons Roger, en el seu nom i en el del grup municipal
popular, respecte del consultori mèdic de Cases de Bàrcena, s'informa: 

Amb motiu de la rehabilitació d'un immboble de 379m2 en el centre del poble per
destinar-lo a l'Alcaldia, es va habilitar una dependencia a l'objecte de poder oferir atenció
sanitaria. Motiu pel qual, una vegada s'han acabat les obres i s'ha obert l'edifici a la ciutadania,
des de l'Alcaldia de les Cases de Bàrcena i des de la Delegació de Pobles de València hem
mantigut diversos encontres amb Isaura Navarro, Secretària Autonòmica de Salut Pública i del
Sistema Sanitari Públic. En l'últim d'aquests la Secretària Autonòmica ems va comunicar que
anaven a estudiar poder oferir esta atenció un dia a la setmana, per així poder donar servici
especialment a les persones majors, a qui els costa més realitzar desplaçaments fins a València, i
facilitar-los la renovació de les receptes, les medicions de la tensió, el control dels nivells del
sucre, o prestar-los atenció sobre dolències o malalties lleus.

Així mateix des de la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública destacaren que el
Departament de Salut del Clínic, el que correspon a la zona, podría encarregar-se de prestar este
servici, i s'han emplaçat treballar este aspecte després de l’actual pic de contagis de la variant
omicron, que està carregant de manera considerable l’atenció primària.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre Inversions de la Diputació
Provincial en Pobles del Nord de València

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.
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En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes:

 

PREGUNTAS

 

 

¿Objeto e inversión total de la Diputación Provincial de Valencia en les Pobles del Nord de
Valencia en el horizonte 2022-2023?.¿Desglose por importe y relación de los proyectos en
cada Poble del Nord?¿Plazos de ejecución de dichos proyectos?
  ¿Criterios que se han atendido para el reparto de dicha inversión en cada Poble del
Nord?.¿Comparación de esta inversión con la inversión destinada en el periodo
2020-2021?
 ¿Han tenido participación los Alcald@s pedáneos, vecin@s y asociaciones en la elección
de los proyectos aprobados para el periodo 2022-2023?
  ¿El Ayuntamiento prevé mantener reuniones informativas de estas inversiones con los
vecin@s y asociaciones vecinales de cada Poble del Nord?

 

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA

PREGUNTES QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN EL SEU
NOM Y EN EL DEL GRUP POPULAR, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

PREGUNTA

1.- ¿Objecte i inversió total de la Diputació Provincial de València en els Pobles del Nord
de València en l'horitzó 2022-2023? ¿Desglossament per import i relació dels projectes en cada
Poble del Nord? ¿Terminis d'execució d'aquests projectes?

RESPOSTA
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POBLE DESCRIPCIÓ DE LA INVERSIÓ
IMPORT €. CONCEDIT

PER ACORD
DIPUTACIÓ

2022 2023

BENIFARAIG: Remodelació i consolidació de la coberta del Patronat Municipal 45.589,70 45.589,70 0,00

BORBOTO: Obres de finalització en la Plaça del Morerar 33.281,86 11.000,00 22.281,86

CARPESA: Conversió del carrer Garcés a carrer peatonal 54.578,56 18.000,00 36.578,56

C A S E S  D E
BÀRCENA: Rehabilitació firme Camí Cases de Bàrcena del número 90 al 104 16.238,20 16.238,20 0,00

MASSARROJOS: Adeqüació drenatge i reurbanització de voreres Plaça El somiador
Andrés Piquer i Carreró de la Presó 109.571,99 109.571,99 0,00

POBLE NOU: Asfaltat carretera que transcorre al costat del núm. 291 del Camí de
Moncada 41.763,66 41.763,66 0,00

 

PREGUNTA

2.- ¿Criteris que s'han atés per al repartiment d'aquesta inversió en cada Poble del Nord?
¿Comparació d'aquesta inversió amb la inversió destinada en el període 2020-2021?

RESPOSTA

Els criteris per al repartiment venien establits en l'Annex II de la convocatòria d'ajudes del
Pla d'Inversions per a municipis de més de 50.000 habitants per a l'any 2021, aprovada per
l'Excel·lentíssima Diputació Provincial de València per acord del Ple de 18 de maig de 2021,
publicat en el Butlletí Oficial de la Província de València n. º 112 de 14 de juny de 2021, sobre la
base de la població dels diferents pobles.

PREGUNTA

3.- ¿Han tingut participació les Alcaldesses i els Alcaldes pedanis, veïnes i veïns i
associacions en l'elecció dels projectes aprovats per al període 2022-2023?

RESPOSTA

Els projectes s'han determinat després de reunions mantingudes per les Alcaldesses i els
Alcaldes dels pobles i la Delegació de Pobles de València, després de les consultes realitzades a
diferents col·lectius veïnals.

PREGUNTA

4.- ¿L'Ajuntament preveu mantindre reunions informatives d'aquestes inversions amb les
veïnes i els veïns i associacions veïnals de cada Poble del Nord?

RESPOSTA
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L'ajuntament remet la informació a cada Alcalde/ssa, els quals traslladen la informació als
col·lectius veïnals.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre estat sòl alcaldia Carpesa

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

 

Hemos comprobado que el suelo de la Alcaldía de Carpesa se encuentra deteriorado y es
por ello que realizamos las siguientes:

 

PREGUNTAS

 

 

¿A qué se debe ese repentino deterioro del suelo?
¿Tiene pensado el Ayuntamiento arreglarlo de alguna manera?

RESPUESTA:

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
DE GESTIÓ DE RECURSOS

 

En la visita realizada al centro se ha observado la presencia de baldosas con la capa
superficial erosionada. Aunque la deficiencia no implica ningún riesgo en cuanto a posible fuente
de tropiezos, sí supone una merma en el aspecto estético del edificio. 

Estamos estudiando el problema para analizar si es viable técnicamente efectuar un nuevo
pulido y abrillantado del pavimento, o bien si necesariamente debe plantearse la reposición de las
piezas afectadas.
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12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre rendiment plaques solars

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

 En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes:

 

PREGUNTAS

 

¿Están siendo rentables a efectos de ahorro energético las placas solares instaladas en los
ayuntamientos?
 ¿Qué ahorro anual estima el ayuntamiento que se está haciendo de media

RESPUESTA:

ALEJANDRO RAMON ALVAREZ - PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DEL NORD

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN EL SEU NOM
I EN EL DEL GRUP POPULAR, Al CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL
DE POBLES DEL NORD.

ASSUMPTE: Rendiment plaques solars

Sobre la base de l'assumpte referenciat, realitzem les següents:

PREGUNTES

Estan sent rendibles a l'efecte d'estalvi energètic les plaques solars instal·lades
als ajuntaments?

Sí que estan sent rendibles, perquè la sostenibilitat té les components econòmica,
ambiental  i social, sent així que a l'estalvi econòmic s'uneix la reducció de les emissions de
tones de CO2 a l'atmosfera. 

Quin estalvi anual estima l'ajuntament que s'està fent de mitjana? 
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Els estalvis estimats en les instal·lacions FV de l'Ajuntament de València situades
als pobles pertanyents a la Junta Municipal de Pobles del Nord són:
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##ANEXO-1830479##

ANEXO. 
 

Carpesa (Universidad Popular) 

Producción = 17201 Kwh/año 

CO2 evitado = 6879 Kg/año 

Ahorro estimado = 1990 €/año 

 
Carpesa (Alcaldía) 

Producción = 14138 Kwh/año 

CO2 evitado = 5655 Kg/año 

Ahorro estimado = 1635 €/año 

 
Benifaraig (Casino) 

Producción = 4721 Kwh/año 

CO2 evitado = 1016 Kg/año 

Ahorro estimado = 837 €/año 

 
Benifaraig (Alcaldía) 

Producción = 6745 Kwh/año 

CO2 evitado = 1461 Kg/año 

Ahorro estimado = 950 €/año 
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13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre Neteja plaques solars

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes:

 

PREGUNTAS

 

¿Para qué fecha estima el ayuntamiento que se realizará la limpieza de las placas solares
instaladas en los distintos ayuntamientos?
¿Qué presupuesto hay destinado para tal menester?
¿Qué empresa realiza dicha limpieza?

RESPUESTA:

ALEJANDRO RAMON ALVAREZ - PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DEL NORD

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN EL SEU NOM
I EN EL DEL GRUP POPULAR, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA  JUNTA
MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

ASSUMPTE: Neteja plaques solars sobre la base de l'assumpte referenciat, realitzem les
següents:

PREGUNTES

Per a què data estima l'ajuntament que es realitzarà la neteja de les plaques
solars instal·lades en els diferents ajuntaments?

El manteniment (inclou la neteja) de la instal·lació solar fotovoltaica de la Universitat
Popular de Carpesa es va realitzar el 19/11/21.

Pel que respecte a les instal·lacions solars fotovoltaiques realitzades en l'Alcaldia i en
Centre Multiusos de Benifaraig, aquestes es van finalitzar al desembre de 2021 i el manteniment
es realitzarà per l'empresa adjudicatària durant el primer any.
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A partir d'aquest moment es passa informació perquè les instal·lacions s'incloguen en el pla
de manteniment municipal.

Quin pressupost hi ha destinat per a tal menester?

Aquestes operacions de manteniment no han requerit pressupost perquè estaven incloses en
els contractes de l'execució de la instal·lació.

Quina empresa realitza aquesta neteja?

En la Universitat Popular de Carpesa l'empresa instal·ladora Heliotec 2006, S.L.

En l'Alcaldia i el Centre Multiusos de Banifaraig l'empresa IMS Solucions d'Energia, S.L.

 

 

 

04/02/22 Enviat email a ragriculturaialimentacio@valencia.es:

Bona vesprada. Des del Servei d'Emergència Climàtica i Transició Energètica s'informa
que la pregunta 13 referent a la "neteja de plaques solars" hauria de ser formulada a la secció de
manteniment dels SCT, perquè és aquesta secció l'encarregada de realitzar el manteniment de les
instal·lacions fotovoltaiques en els edificis de l'Ajuntament de València. Una salutació.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup municipal Partit Popular sobre enderrocs en Barranc del Palmaret
de Baix

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

Los agricultores cercanos al Barranc del Palmaret de Baix nos han contactado para
informarnos de que hay restos de escombros en el tramo de barranco que va del Camino de
Carpesa a Moncada hasta el Camino de Carpesa a Tavernes.

Es especialmente importante recoger estos vertidos pues al parecer se trata de restos de
tejado de fibrocemento.



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 28 DE FEBRER DE 2022 22

 

Por todo lo expuesto, realizamos las siguientes:

 

PREGUNTAS

 

¿Le consta al ayuntamiento estos restos de escombro? ¿Se le ha notificado de algún modo?
¿Tiene el ayuntamiento pensado recogerlos? ¿Cuándo?
¿Se ha implementado alguna medida para evitar que eso siga sucediendo?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

Los agricultores cercanos al Barranc del Palmaret de Baix nos han contactado para
informarnos de que hay restos de escombros en el tramo de barranco que va del Camino de
Carpesa a Moncada hasta el Camino de Carpesa a Tavernes. 

Es especialmente importante recoger estos vertidos pues al parecer se trata de restos de
tejado de fibrocemento. 

Por todo lo expuesto, realizamos las siguientes PREGUNTAS:

¿Le consta al ayuntamiento estos restos de escombro? ¿Se le ha notificado de algún
modo? 

Efectivament, el servici de gestió sostenible de residus urbans, ha tingut avisos del Consell
Agrari Municipal i del SEPRONA respecte d’abocaments de runa, enderrocs i restes de
fibrociment pels camins i marges indicats.

  

¿Tiene el ayuntamiento pensado recogerlos? ¿Cuándo? 

En el termini de menys d’una setmana, des que són avisats o detectats, són retirats pels
equips de neteja de solars i zones pendents d’urbanitzar de la zona. 

 

¿Se ha implementado alguna medida para evitar que eso siga sucediendo? 

S’hi ha instal·lat un cartell informatiu de la prohibició, que estableix l’ordenança municipal
de neteja urbana, de fer estos abocaments i la sanció corresponent si s’identifica a la persona
infractora.
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Los agricultores cercanos al Barranc del Palmaret de Baix nos han contactado para
informarnos de que hay restos de escombros en el tramo de barranco que va del Camino de
Carpesa a Moncada hasta el Camino de Carpesa a Tavernes. 

Es especialmente importante recoger estos vertidos pues al parecer se trata de restos de
tejado de fibrocemento. 

Por todo lo expuesto, realizamos las siguientes PREGUNTAS: 

¿Le consta al ayuntamiento estos restos de escombro? ¿Se le ha notificado de algún
modo?

 Efectivamente, el servicio de gestión sostenible de residuos urbanos, ha tenido avisos del
Consejo Agrario Municipal y del SEPRONA respecto de vertidos de derribo, escombros y restos
de fibrocemento por los caminos y márgenes indicados. 

 

¿Tiene el ayuntamiento pensado recogerlos? ¿Cuándo? 

En el plazo de menos de una semana, desde que son avisados o detectados, son retirados
por los equipos de limpieza de solares y zonas pendientes de urbanizar de la zona.

  

¿Se ha implementado alguna medida para evitar que eso siga sucediendo? 

Se ha instalado un cartel informativo de la prohibición, que establece la ordenanza
municipal de limpieza urbana, de realizar estos vertidos y la sanción correspondiente, si se
identifica a la persona infractora.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup municipal Ciutadans sobre variant Massarrojos

NARCISO ESTELLES ESCORIHUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS JOSE MAURO POZO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO Y EN EL
DEL GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE PUEBLOS DEL NORTE
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Variante de Masarrochos

La carretera que pasa por el centro de la población es muy estrecha en una de sus calles, al
igual que las aceras, de manera que los vehículos pasan muy cerca de las viviendas, resultando
muy incómodo para los vecinos. Además, el tráfico es muy denso. Este hecho suscitó numerosas
quejas de los vecinos del pueblo hace ya tiempo.

Según tengo entendido, la Diputación de Valencia licitó las obras de la nueva variante que
solucionará estos problemas, pero los ayuntamientos de Valencia y Moncada todavía no han
realizado los trámites administrativos de las expropiaciones.

¿Se conoce la situación actual de este asunto?

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP MUNICIPAL CIUTADANS
JOSE MAURO POU, EN EL SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL, A LA JUNTA
MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

Variant de Masarrochos

La carretera que passa pel centre de la població és molt estreta en una dels seus carrers,
igual que les voreres, de manera que els vehicles passen molt prop dels habitatges, resultant molt
incòmode per als veïns. A més, el trànsit és molt dens. Aquest fet va suscitar nombroses queixes
dels veïns del poble fa ja temps.

Segons tinc entés, la Diputació de València va licitar les obres de la nova variant que
solucionarà aquests problemes, però els ajuntaments de València i Moncada encara no han
realitzat els tràmits administratius de les expropiacions.

¿Es coneix la situació actual d'aquest assumpte?

CONTESTACIÓ:

El Servei de Pobles de València va iniciar al juny de 2021 l'expedient E-02310-2021-229
d'estudi de l'esborrany de conveni entre la Diputació de València, l'Ajuntament de Moncada i
l'Ajuntament de València, per al finançament i execució de les obres de “condicionament i
millora de seguretat viària del Camí de Camarena, tram: intersecció CV-310 – intersecció Camí
Verónica amb Camí Calciners en els t.m. de valència i Moncada”, proposta inclosa en el
programa de millora de camins d'interés territorial de la Diputació Provincial de València.

En l'expedient consten informes sol·licitats pel Servei de Pobles de València als Serveis de
Planejament, Gestió Urbanística, Patrimoni, estant en el moment actual pendent d'informe del
Servei de Mobilitat Sostenible i Patrimoni en matèries de la seua competència.
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16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup municipal Ciutadans sobre Clavegueram c/ Dr. Andrés Piquer

NARCISO ESTELLES ESCORIHUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
JOSE MAURO POZO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA
MUNICIPAL DE PUEBLOS DEL NORTE. 

 

Varios vecinos se han quejado de que cuando llueve mucho salen aguas residuales por los
inodoros de las viviendas debido a un mal estado del alcantarillado que afecta a un tramo de la
calle Dr. Andrés Piquer.

Desde el grupo municipal Ciudadanos, preguntamos.

1-      ¿El Ayuntamiento es conocedor de esta circunstancia?

2-      ¿Se ha tomado alguna medida para tratar de resolver el problema?

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DEL CICLE
INTEGRAL DE L'AIGUA

Respuesta: Alcantarillado c/ Dr. Andrés Piquer.

 

1.- No consta en este Servicio.

 

2.- No.

 

 PRECS I PREGUNTES DELS VOCALS

Interviene el vocal del Grupo municipal Popular Victor Pons para felicitar a la Junta por la
resolución del asunto de la pista de Padel de Borboto, que ya ha sido arreglada. Pero manifiesta
un ruego. Al intentar reservar la citada pista , no ha podido hacerlo, ya que la Fundación
Deportiva Municipal, le manifiesta que de esa tarea se encarga la Alcaldía de Borboto, y que tras
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llamar varias veces , no ha podido contactar con la Alcaldía. Ruega se mejore el sistema de
reservas comunicándolo a quien corresponda.

Por otro lado ruega que por la Presidencia se de traslada a la Concejalía de Gestión Sostenible de
Residuos Urbanos, de su petición relativa a la moción antes debatida, sobre el  posible acceso de
los camiones de recogida de residuos urbanos hasta el cruce del Carrer de la Santísima Creu de
Benifaraig  con la Entrada a las Barracas de Castelló donde existe la posibilidad de instalar una
pequeña isla de contenedores, para dar acceso a los vecinos de las alquerias. Solicita que se
realice la prueba para valorar si es viable que los camiones lleguen hasta ese cruce.

El President pren nota dels precs que es traslladaren a les Regidories competents.

17 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Intervencions veïnals

 

 

 I no havent mes assumptes a tratar s´alça la sessió sent les  vint hores i quinze minuts , 
extenent-se la present Acta, que firma amb mi la Presidencia, de tot axió com a Secretari done fe.


